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Przez Panią  Przewodnicząca Rady Miasta Świdwin. 

W związku z tym, że urzędnicy Urzędu Miasta nie odpowiadają  na moje pytania 
zadane ustnie ( pytania były wcześniej zadane urzędnikowi i miał  czas na udzielenie odpowiedzi, 
ale odpowiedzi nadal brak), proszę  Panią  by spowodowała, aby urzędnicy zaczęli merytorycznie 
od powiadać  na zadane pytania itak: 

- ile mamy na terenie miasta dzikich, niemonitorowanych wysypisk i dlaczego nie są  
monitorowane? 

- w których miejscach są  zrzuty ścieków do rzeki RegP 

- czy na terenie miasta jest instalacja kanalizacyjna ogólnospławna? 

- lak często w roku są  czyszczone studzienki kanalizacji deszczowej? 

- kiedy zostaną  prześwietlone konary drzew na ulicy Katowickiej, które zasłaniają  lamy uliczne? 

-co jest przyczyną, że na ulicach naszego miasta śmierdzi ze studzienek ( np. ul. Kościuszki, 3-go 
Marca I inne)? 

- kiedy zostanie uprzątnięty tęren za bramą  tylną  wjazdową  do stadionu miejskiego? 
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- kiedy zostaną  usunięte 0~  nowe nasadzenia w Parku Miejskim przy ulicy Drawskiej? 

- kiedy zostanie zmieniony znak Stop przy ulicy Niedziałkowskiego? 

- kiedy powstaną  pasy przejścia dla pieszych od strony Netto do Hosso? 

kiedy zostanie poprawiona nawierzchnia ulicy Koszalińskiej i kiedy będzie poprawiona 
nawierzchnia ulicy bocznej Toruńskiej? 

Proszę  Panią  Przewodniczącą  o spowodowanie, by udzielone odpowiedzi były 
merytoryczne i z określeniem terminu, jeśli pytanie tego dotyczy. 

Z poważaniem Radny Rady Miasta Wiesław Grzesiak 


